



**KEMENTERIAN PERUMAHAN DAN KERAJAAN
TEMPATAN**

Unit Komunikasi Korporat
Aras 2, No. 51, Persiaran Perdana
Presint 4
62100 PUTRAJAYA
MALAYSIA

Tel: 03 – 8891 5556
Faks: 03 – 8891 5557
Laman Web: www.kpkt.gov.my
Emel: media.ukk@kpkt.gov.my
Twitter: www.twitter.com/kpkt_gov
Facebook: www.facebook.com/KPKTMalaysia

Rujukan kami : KPKT/BPK/19/7/4 Klt.48 (19)

Tarikh : 30 Ogos 2019

SIARAN AKHBAR

MAJLIS PENYERAHAN SURAT TAWARAN PROGRAM PERUMAHAN RAKYAT (PPR) LEMBAH SUBANG 2, PETALING JAYA, SELANGOR KEPADA PENYANYI KU NAZHATUL SHIMA

PUTRAJAYA, 30 Ogos 2019 - Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan (KPKT) prihatin terhadap kebajikan golongan berpendapatan rendah tanpa mengira latar belakang termasuk golongan artis yang telah memberikan sumbangan kepada industri seni tanah air.

Selaras dengan hasrat tersebut, YB Puan Hajah Zuraida Kamaruddin, Menteri Perumahan Dan Kerajaan Tempatan mengambil inisiatif untuk menyampaikan sendiri Surat Tawaran PPR Lembah Subang 2, Selangor kepada penyanyi Ku Nazhatul Shima atau lebih dikenali sebagai Shima, seorang penghibur tempatan yang pernah popular pada zaman 90-an dengan lagu "Teringin". Penyanyi tersebut kini tergolong dalam golongan berpendapatan rendah dan kesusahan beliau mendapat perhatian kementerian.

KPKT juga sedang mempertimbangkan kerjasama dengan pihak FINAS bagi membantu penggiat seni melalui **Inisiatif Perumahan Komuniti Seni Harapan**. Inisiatif ini merupakan inisiatif Kerajaan untuk membantu kesejahteraan penggiat seni dalam aspek perumahan khususnya perumahan mampu milik. Melalui Inisiatif ini, penyediaan data permintaan dan keperluan penggiat seni sebagai sebuah komuniti masyarakat dapat disediakan dengan sistematik disamping menggalakkan akses perumahan mampu milik khusus kepada penggiat seni. Ia juga diharapkan akan mewujudkan komuniti seni yang lebih peka dengan isu-isu sosial masyarakat.

Melalui kerjasama ini juga, pihak FINAS akan membantu Kerajaan mewujudkan pelan pembangunan komuniti filem serta program-program pembangunan modal insan seperti bengkel perfileman di lokasi-lokasi perumahan terpilih. Dengan adanya jalinan kerjasama ini, adalah diharapkan penghuni-penghuni PPR dapat berpeluang untuk memajukan diri dalam bidang seni.

Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan (KPKT) diterajui oleh YB Puan Hajah Zuraida Kamaruddin. Di bawah Kementerian ini terdapat 7 Jabatan iaitu Jabatan Bomba dan Penyelamat Malaysia; Jabatan Perumahan Negara; Jabatan Kerajaan Tempatan; Jabatan Pengurusan Sisa Pepejal Negara; Solid Waste Corporation Malaysia; Tribunal Perumahan dan Pengurusan Strata; dan Institut Latihan Perumahan dan Kerajaan Tempatan.

Dikeluarkan Oleh : Unit Komunikasi Korporat
b.p. Ketua Setiausaha
Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan

Telefon : 03-8891 5555
Faks : 03-8891 5557
E-mel : media.ukk@kpkt.gov.my